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PROTOKÓŁ NR 11/2022 
z posiedzenia Komisji Społecznej, które odbyło się 7.12.2022 r.  

w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu. 
 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Opiniowanie projektu budżetu na 2023 rok. 

3. Opiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Chorzów, 

b)  w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zaproszenia do osiedlenia na terenie Gminy Bieruń 

rodziny polskiego pochodzenia w ramach repatriacji, 

c) w sprawie zaproszenia do osiedlenia na terenie Gminy Bieruń rodziny polskiego pochodzenia 

w ramach repatriacji. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Przyjęcie Protokołu nr 10/2022 z posiedzenia Komisji Społecznej z dnia 16.11.2022 r.  

 

Ad 1 

Przewodnicząca Komisji Barbara Panek-Bryła otworzyła posiedzenie Komisji Społecznej.  

Na podstawie listy obecności stwierdziła, że liczba obecnych na sali radnych pozwala na prawomocne 

obradowanie oraz podejmowanie wniosków. Przywitała wszystkich, którzy przybyli na posiedzenie 

komisji oraz zapytała czy wszyscy radni otrzymali zawiadomienie wraz z zaproponowanym porządkiem 

posiedzenia i czy wnoszą uwagi do porządku posiedzenia. 

 
Ad 2 
Do tematu głównego wprowadziła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła.  
Omówiono projekty budżetu na 2023 rok będący w kompetencji komisji, kwestie dotyczące m.in.: 
edukacji, kultury, kultury fizycznej, współpracy z młodzieżą, organizacjami społecznymi, zdrowiem, 
opieką społeczną, profilaktyką uzależnień oraz polityką prorodzinną.  
Plany finansowe omówili: Joanna Lorenc Dyrektor Bieruńskiego Ośrodka Kultury, Agnieszka Szymula 
Dyrektor Muzeum Miejskiego w organizacji, Piotr Ćwiękała Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej, Zuzanna Bizacka Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1, Małgorzata Wolny Dyrektor Szkoły 
Podstawowej nr 3, Barbara Nieckarz Dyrektor Przedszkola na 1, Jolanta Gałka-Klęczar Dyrektor 
Przedszkola nr 3, Magdalena Skrypko Dyrektor Przedszkola nr 2, Michał Żerdka Dyrektor 
Bieruńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji.  
W dyskusji głos zabrali: Radny Stanisław Jurecki, Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga, Radna 
Agnieszka Demska-Furgał, Przewodnicząca Komisji Społecznej, Radna Krystyna Wróbel. 
Poruszone kwestie dotyczyły m.in.: organizacji letniego festynu na ul. Granitowej, kwoty w budżecie 
przeznaczonej na media, planowanych wydarzeń kulturalnych w przyszłym roku, ograniczania 
częstotliwości zająć, zachęcenia dużych zakładów powstających w naszym mieście do sponsorowania 
wydarzeń kulturalnych, finansowania zewnętrznego, realnych kosztów jakie są potrzebne na realizację 
projektów, przychodów własnych Muzeum Miejskiego, zatrudnienia w Muzeum Miejskim, dystrybucji 
węgla dla najuboższych, podpisania umów na zaopatrzenie w media, oszczędności w obiektach 
sportowych, braku ratowników na basenach. 
Odpowiedzi udzielili : Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Skarbnik Miasta. 
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Opinia 1 

Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie budżetu Miasta Bierunia na 2023  
w zakresie będącym w kompetencji Komisji Społecznej. 
 

za – 5 głosów  przeciw – 3 głosy  wstrzym. – 1 głos  brak głosu – 0 radny 

Opinia została przyjęta przy 5 głosach za, 3 przeciw, 1 wstrzymujący się.  
 
W dalszej części posiedzenia radna Krystyna Wróbel poruszyła temat nieudanej akcji mikołajkowej. 
 
Przewodnicząca Komisji ogłosiła 5 minutową przerwę.  
Obrady wznowiono po przerwie. 
 
Ad 3 
Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektów uchwał: 
 

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Chorzów, 

 
Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Miasta.  
 
W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji, która zapytała ile było przypadków korzystania z izby 
wytrzeźwień.  
Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Miasta. 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie następującą opinię: 
Opinia 2 
Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Miastu Chorzów. 

za – 9 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  brak głosu – 0 radny 

Opinia została przyjęta jednogłośnie, przy 9 głosach za. 
 
 

b) sprawie uchylenia uchwały w sprawie zaproszenia do osiedlenia na terenie Gminy Bieruń 

rodziny polskiego pochodzenia w ramach repatriacji, 

 
 
Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Sekretarz Miasta.  
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie następującą opinię: 
Opinia 3 
Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 
zaproszenia do osiedlenia na terenie Gminy Bieruń rodziny polskiego pochodzenia w ramach repatriacji. 

za – 9 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  brak głosu – 0 radny 

Opinia została przyjęta jednogłośnie, przy 9 głosach za. 
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c) w sprawie zaproszenia do osiedlenia na terenie Gminy Bieruń rodziny polskiego 
pochodzenia w ramach repatriacji. 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie następującą opinię: 
Opinia 4 
Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zaproszenia do osiedlenia na terenie 
Gminy Bieruń rodziny polskiego pochodzenia w ramach repatriacji. 

za – 9 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  brak głosu – 0 radny 

Opinia została przyjęta jednogłośnie, przy 9 głosach za. 
 
Ad 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga zaproponował zmianę tematu na Komisji Społecznej  
w miesiącu styczniu na temat : Strategia rozwoju obiektów kultury w mieście.  
 
Opinia 5 
Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje plan pracy Komisji Społecznej na rok 2023 z zaproponowaną 
zmianą  

za – 9 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  brak głosu – 0 radny 

Opinia została przyjęta jednogłośnie, przy 9 głosach za. 
 
W dalszej części, Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał o kwestie dystrybucji węgla dla mieszkańców.  
Odpowiedzi udzielili: Burmistrz Miasta i Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł.  
 
Ad 5 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie Protokół nr 10/2022 z posiedzenia Komisji 
Społecznej z dnia 16.11.2022 r. 

za – 9 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  brak głosu – 0 radny 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, przy 9 głosach za. 
 
Przewodnicząca Komisji po zrealizowaniu porządku, zamknęła posiedzenie Komisji. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała:   
Maria Frankowska-Abramek        

           Przewodnicząca Komisji Społecznej 
 

                                                                                                                    Barbara Panek-Bryła 


